
 

 

Motion till Vaggeryd fullmäktige 

 
Gångtrafikanter på Södra Parkvägen 

Då många kommuninvånare använder södra parkvägen som promenad och motionsstråk 

så bör vägen delas av till förmån för gångtrafikanter. 

Denna åtgärd minskar hastigheten och olycksrisken, då södra parkvägen i nuläget är bredare  

än de flesta övriga gator i vaggeryd vilket medför för höga hastigheter. 

 

Förslagvis så  delas vägen av med ett gångstråk på ena sidan vägen med hjälp av barriärelement. 

Sträckan bör vara från den nya avsmalningen vid Götarps hagen bort till  Åviksstigen 

vilket medför en naturlig anslutning till befintliga cykelvägar. 

 

 

 

 

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna Vaggeryd: 

-Att Tekniska Kontoret undersöker möjligheten att göra fritiden 

säkrare för invånarna i kommunen genom att anlägga ett gångstråk avskilt från 

personbilstrafik på södra parkvägen. 

 

För Sverigedemokraterna Vaggeryd 

Lars-olof Hindersson 
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